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Protokół Nr 8/2025 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu, Młodzieży i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Rady Gminy Wierzchosławice 

odbytego dnia 27 maja 2025 r. 

w Urzędzie Gminy Wierzchosławice (I piętro – pok. nr 15) 

Posiedzenie rozpoczęto 27 maja 2025 r. o godzinie 10:03, a zakończono o godzinie 10:13 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji: 

Obecni: 

1. Piotr Bieś 

2. Barbara Knapik 

3. Konrad Marszałek 

4. Dawid Mocny 

5. Tomasz Rodak 

6. Krzysztof Wiśniewski 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 Wojciech Aleksander – Zastępca Wójta 

 Piotr Pawlina – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Wierzchosławicach 

 Ewa Maciak – Inspektor Referatu Edukacji, Kultury i Sportu 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Rodak. Przywitał zaproszonych 

gości, poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy wymagana ilość członków Komisji, co 

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Radni wraz z materiałami na Komisję otrzymali 

proponowany porządek posiedzenia, innych propozycji do porządku posiedzenia nie było. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Piotr Bieś, Barbara Knapik, Konrad Marszałek, Dawid Mocny, Tomasz Rodak, Krzysztof 

Wiśniewski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przyjęto porządek posiedzenia, jak niżej: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 7/2025 z posiedzenia odbytego dnia 22 kwietnia 2025 r. 

4. Sprawozdanie merytoryczne z działalności Gminnego Centrum Kultury w Wierzchosławicach 

za 2024 rok. 

5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Wierzchosławice z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 

2024. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 7/2025 z posiedzenia odbytego dnia 22 kwietnia 2025 r. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przekazany członkom Komisji elektronicznie. 
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Pytań oraz uwag do protokołu nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 7/2025 z posiedzenia odbytego dnia 22 kwietnia 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Piotr Bieś, Barbara Knapik, Konrad Marszałek, Dawid Mocny, Tomasz Rodak, Krzysztof 

Wiśniewski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Sprawozdanie merytoryczne z działalności Gminnego Centrum Kultury 

w Wierzchosławicach za 2024 rok. 

- Piotr Pawlina: trochę trudno mi omawiać to sprawozdanie, dlatego że dotyczy to jak Państwo 

dobrze wiedzą nie mojej działalności tylko działalności Gminnego Centrum Kultury w roku 

poprzednim za czasów mojej poprzedniczki i za czasów Pani Marzeny, która kierowała w tym 

czasie też przez miesiąc Centrum. Jeśli chodzi o działalność Centrum to struktura łączy ze sobą 

działalność kulturalną i działalność gospodarczą. O tym, jakie Centrum ma problemy związane 

z działalnością, głównie z funkcjonowaniem budynku to Państwo też doskonale wiecie, jak 

wygląda sytuacja tego budynku, bo na ten temat też wielokrotnie była mowa. Na pewno czeka 

nas wiele wyzwań związanych z tym, żeby n budynek w najbliższym czasie doprowadzić do 

jakiegoś ładu. Mamy nadzieję, że się to uda dzięki jakimś tam środkom zewnętrznym, ale to nie 

jest jakby przedmiotem tego sprawozdania. Oczywiście Centrum Kultury prowadzi zajęcia 

merytoryczne z uczestnikami, mieszkańcami, to są różnego rodzaju powiedziałbym z szeroko 

pojętej kultury, bo poczynającej od zajęć językowych poprzez zajęcia ruchowe, takie jak fitness, 
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czy zumba, zajęcia plastyczne dla młodzieży, nauka gry, klub szachowy, czy działalność 

zespołów, Zespołu Pieśni i Tańca SWOJACY i oczywiście Małych SWOJAKÓW. Przy Centrum 

działają dwa Stowarzyszenia, czyli Fundacja Swojacy i Stowarzyszenie Emerytów Klub Seniora 

Przystań. W trakcie roku – rozpisaliśmy na miesiące poszczególne wydarzenia, jakie miały 

miejsce w Gminnym Centrum Kultury – Państwo też mieliście okazję w dużej części tych 

wydarzeń uczestniczyć. Uwzględniliśmy również takie wydarzenia, które wiążą się z naszą 

działalnością gospodarczą, ale też związane są z ożywianiem tego obiektu, jak na przykład 

wymiany, które do nas przyjeżdżają w ramach projektu Erasmus, tym bardziej, że tak jak teraz ta 

wymiana, która obecnie jest była z możliwością zgłaszania się również młodzieży z terenu naszej 

gminy, oni chętnie nas zaprosili do tego. Jest to również forma zarobkowania przez nas, ale 

z drugiej strony też prowadzenia przez nas działalności. Wszystkie organizacje społeczne, które 

działają na terenie gminy z nami współpracują, współorganizujemy wydarzenia, które też 

Państwu są dobrze znane. Wspomnę jeszcze, że w ubiegłym roku wydany został jeden numer 

Ziemi Wierzchosławickiej, natomiast w tym roku już wydaliśmy jeden i jeszcze planujemy, że 

kolejne numery przynajmniej dwa w tym roku się jeszcze ukażą. Oczywiście to ze współpracy 

z Urzędem, Pani Julita, która odpowiada za promocję w Urzędzie jest redaktorem naczelnym 

tego pisma, więc my bierzemy jakby stronę administracyjno – techniczno – finansową na siebie, 

a Gmina bierze tę stronę merytoryczną. Punkt obsługi prawnej funkcjonuje, ostatnio Starosta 

Tarnowski zwrócił się do nas z prośbą o takie ustalenie takiego stałego miejsca, pracujemy nad 

tym. Być może, że uda nam się po prostu wydzielić możliwość jednego z pokoi udostępnienia na 

te dyżury prawne, to troszkę utrudni dostęp mieszkańców, bo do tej pory było to w Sali Nr 7, 

natomiast z pewnością ułatwi pracę radcom, którzy będą czuli, że mają takie bardziej stałe 

miejsce. Taki mamy plan, myślę że uda nam się to zrealizować.  

 

Pytań oraz uwag nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie merytoryczne z działalności Gminnego Centrum Kultury w Wierzchosławicach za 

2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 
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Piotr Bieś, Barbara Knapik, Konrad Marszałek, Dawid Mocny, Tomasz Rodak, Krzysztof 

Wiśniewski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Wierzchosławice 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za rok 2024. 

-Ewa Maciak: zgodnie z art. 5a ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie Wójt Gminy nie później niż do 31 maja każdego roku jest 

zobowiązany przedłożyć Radzie Gminy sprawozdanie z realizacji programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi za rok poprzedni. Sprawozdanie wpłynęło w wyznaczonym 

terminie i zawiera szczegółowy opis współpracy finansowej i pozafinansowej, jaka była 

prowadzona przez Gminę Wierzchosławice z organizacjami pozarządowymi w roku ubiegłym. 

W ramach realizacji programu współpracy Gmina Wierzchosławice z organizacjami 

pozarządowymi udzieliła dotacji w wysokości 56 000 organizacjom pozarządowym. Główną 

formą udzielania dotacji to był otwarty konkurs ofert. Wyłonione w konkursie organizacje 

realizowały zadania publiczne, które cieszyły się dużym zainteresowaniem wśród mieszkańców 

Gminy. Ponadto były realizowane dwa zadania w ramach małych grantów, które również 

przyczyniły się do poprawy życia mieszkańców naszej Gminy.  

 

Pytań oraz uwag nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Wierzchosławice z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 

2024. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Piotr Bieś, Barbara Knapik, Konrad Marszałek, Dawid Mocny, Tomasz Rodak, Krzysztof 

Wiśniewski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

6. Wolne wnioski. 

Dyskusji nie było. 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 

8 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu, Młodzieży i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi.  

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 
 

Protokołowała:        Przewodniczący Komisji:  

 

 

Karolina Ducinowska       Tomasz Rodak 

 


